

June 2 deadline

Please Post - Forms in my office



Unité Pastorale STELLA MARIS Pastoral Unit
OUR LADY OF ASSUMPTION CHURCH ~ ARICHAT ~ ÉGLISE NOTRE-DAME-DE-L'ASSOMPTION
ÉGLISE SAINT-JOSEPH ~ PETIT DE GRAT ~ ST. JOSEPH CHURCH
2374 Hwy 206, P.O. Box 60, Arichat, NS, B0E 1A0,
Tel. 902 594-2525, E-mail: smpuoffice@eastlink.ca

Students submit to

OUR LADY OF ASSUMPTION PARISH GRAD AWARD APPLICATION
FORMULAIRE DE BOURSE PAROISSE NOTRE DAME DE L'ASSOMPTION
JUNE 2023 JUIN

Name/ Nom		Age/ Âge	
Address/ Adresse			
Phone Number/ Téléphone			
Parish Name/ Nom de Paroisse			
School Name/ Nom de l'école			
<p>OLA Parish, Arichat, has bursaries for graduates of Richmond Academy and École Beauport. All graduates who are parishioners of Our Lady of Assumption Parish are invited to apply. Amount of awards may vary and are determined based on the criteria below. Students do not have to meet all criteria, but the more points you tally the better. The deadline for applications is Friday, June 2nd, 2023.</p> <p><i>Paroisse NDA a des bourses pour les diplômés de Richmond Academy et de l'École Beauport. Tous les diplômés qui sont paroissiens de paroisse Notre-Dame de l'Assomption sont invités à appliquer. Montant du bourse peut varier et sont donnés sur la base des critères suivants ci-dessous. Les étudiants ne doivent pas répondre à tous les critères, mais les points que vous concordent le mieux. Date limite pour les demandes est le vendredi 2 juin.</i></p>			
<i>Criteria- Please describe, in detail, your involvement in your parish/community: Feel free to use the back of this sheet if you need more space.</i>			Office Use
1. Participation in parish life {e.g. attend Mass, Sacraments etc.} •Participation à la vie paroissiale {par exemple assister à la messe, les sacrements, etc.}			
2. Attended a Challenge or Steubenville Atlantic Retreat, or part of a parish ministry {e.g. Reader at Mass} •Participation à un Défi ou une retraite Steubenville Atlantique, ou partie d'un ministère paroissial {par exemple Lecteur à la messe}			
3. Volunteering in community at large {e.g. serving at a community breakfast, etc.} •Bénévolat dans la communauté au large {par ex. servir a un déjeuner communautaire, etc.}			
4. Academic, trade or service plans for the fall. •Plans académiques, commerciales ou de service pour l'automne			
Comments {Office use only}/Commentaires {Usage exclusif du bureau}:			TOTAL POINTS ↓

Additional Information (Optional) / Informations supplémentaires (optionnel):

- ✓ I understand that the collection of personal information on this application or accompanying documentation is for the sole purpose of determining my eligibility for monetary prizes awarded through the Stella Maris Pastoral Unit.
• Je comprends que la collecte de renseignements personnels sur cette demande ou de la documentation d'accompagnement est seulement pour déterminer mon admissibilité à des prix monétaires attribués par l'Unité pastorale Stella Maris.
- ✓ I declare that all of the information that I have given on this form is true and accurate. If any information is inaccurate, I understand that any bursary awarded may be withdrawn.
• Je déclare que tous les renseignements que je fournis dans ce formulaire sont vraies et exacts. Si une information est inexacte, je comprends que toute bourse accordée peut être retirée.

Applicants Signature /Signature du Candidat:

Date: